

ရှင်ပေတရုဩဝါဒစာဒုတိယစောင်

နိဒါန်း

ရှင်ပေတရုဩဝါဒစာဒုတိယစောင်သည်
 ရှေးဦးခရစ်ယာန်များထံသို့ပေးပို့သောစာ
 ဖြစ်သည်။ ဤစာကိုရေးရသည့်အခွင့် ဌာနအကြောင်း
 မှာ ဆရာအတုအယောင်များ၏သွန်သင်ခြင်း
 နှင့် ယင်းသွန်သင်ခြင်း၏ဆိုးကျိုးဖြစ်သော
 စာရိတု တပျက်ပြားမှုကိုတားဆီးရန်ဖြစ်၏။
 ဘုရားသခင်နှင့်သခင်ယေရှု၏အကြောင်း
 သွန်သင်ချက်အစစ်အမှန်ကိုစွဲမြဲစွာခံယူ
 ထားရန်လိုအပ်ကြောင်း၊ ယင်းစစ်မှန်သည့်သွန်
 သင်ချက်ကိုသခင်ယေရှုအားကိုယ်တိုင်ဖူး
 မြင်၍ ကိုယ်တော်၏ဩဝါဒများကိုကြား
 နာခဲ့ရသူများထံမှသာရရှိနိုင်မည်ဖြစ်
 ကြောင်း၊ နောက်တစ်ဖန်သခင်ယေရှုကြွလာ
 တော်မူတော့မည်မဟုတ်ဟူသောသွန်သင်ချက်
 သည်လွဲမှားနေကြောင်း၊ ခရစ်တော်ပြန်လည်
 ကြွလာရန်နှောင့်နှေးလျက်နေခြင်းမှာ ဘုရား
 သခင်သည်လူအပေါင်းတို့အားဆုံးပါး
 ပျက်စီးစေရန်အလိုတော်မရှိသောကြောင့်
 ဖြစ်ကြောင်း၊ သူတို့သည်မိမိတို့၏အပြစ်

များကိုနှောင်တရစေရန် အလိုတော်ရှိကြောင်း စသည်ဖြင့်စာရေးသူကရေးသားသည်။

အကြောင်းအရာအကျဉ်းချုပ်

နိဒါန်း ၁:၁-၂

ခရစ်ယာန်တို့၏လုပ်ငန်းတာဝန် ၁:၃-၂၁

ဆရာအတုအယောင်များ ၂:၁-၂၂

နောက်ဆုံးအကြိမ်ခရစ်တော်ကြွလာတော်မူခြင်း ၃:၁-၁၈

1 ယေရှုခရစ်၏အစေခံနှင့်တမန်တော်ဖြစ်သူ ရှိမုန်ပေတရုထံမှ ငါတို့ဘုရားသခင်နှင့် ကယ်တင်ရှင်ဖြစ်တော်မူသောယေရှုခရစ်၏ ဖြောင့်မတ်ခြင်းတရားကြောင့် ငါတို့ခံယူရသည့် ယုံကြည်ခြင်းကဲ့သို့အဖိုးထိုက်သည့်ယုံကြည်ခြင်းကိုရရှိကြကုန်သောသူတို့ထံသို့ စာရေးလိုက်သည်။

2 ဘုရားသခင်နှင့်ငါတို့အရှင်ဖြစ်တော်မူသော သခင်ယေရှုခရစ်ကိုသိကျွမ်းရခြင်းအားဖြင့် သင်တို့သည်ကျေးဇူးတော်နှင့်ငြိမ်သက်ခြင်းကိုအပြည့်အဝခံစားရကြပါစေသတည်း။

ဘုရားသခင်ခေါ်ယူရွေးချယ်တော်မူခြင်း

3 ငါတို့သည်ခရစ်တော်ကိုသိကျွမ်းခြင်းအားဖြင့် ဘုရားဝတ်၌အမှန်ပင်မွေ့လျော်နိုင်စေရန် ဘုရားသခင်သည်မဟာတန်ခိုးတော်ဖြင့် ငါတို့လိုအပ်သောအရာရှိသမျှကိုချပေး

တော်မူ၏။ ခရစ်တော်သည်မိမိ၏ဘုန်းအသ
 ရေတော်နှင့်ကောင်းမြတ်ခြင်းကို ငါတို့ခံယူ
 နိုင်ကြစေရန်ငါတို့အားခေါ်ယူရွေးကောက်
 တော်မူပေသည်။- 4 ဤနည်းအားဖြင့်ကတိထားတော်မူသောအလွန်
 ကြီး၍ အဖိုးထိုက်သည့်ဆုကျေးဇူးများကို
 ကိုယ်တော်သည်ငါတို့အားပေးတော်မူ၏။ ထို
 ဆုကျေးဇူးအားဖြင့်သင်တို့သည် ဤလောက
 တွင်ဖောက်ပြန်ပျက်စီးတတ်သောကိလေသာ
 ဆိုးညစ်မှုများမှလွတ်မြောက်နိုင်ကြလျက်
 ဘုရားဇာတိတွင်ပါဝင်စေရန်ဖြစ်၏။-

5 ဤအကြောင်းကြောင့်သင်တို့သည်မိမိတို့၏
 ယုံကြည်ခြင်းကိုအကျင့်သီလဖြင့်လည်း ကောင်း၊
 အကျင့်သီလကိုအသိပညာဖြင့် လည်းကောင်း၊-

6 အသိပညာကိုကာမဂုဏ်ချုပ်တည်းခြင်း
 ဖြင့်လည်းကောင်း၊ ကာမဂုဏ်ချုပ်တည်းခြင်း
 ကိုခံနိုင်ရည်ရှိခြင်းဖြင့်လည်းကောင်း၊ ခံနိုင်

ရည်ရှိခြင်းကိုဘုရားဝတ်၌မွေ့လျော်ခြင်း
 ဖြင့်လည်းကောင်း၊- 7 ဘုရားဝတ်၌မွေ့လျော်ခြင်းကိုညီအစ်ကို
 စုံမက်ခြင်းဖြင့်လည်းကောင်း၊ ညီအစ်ကိုစုံမက်

ခြင်းကိုချစ်ခြင်းမေတ္တာဖြင့်လည်းကောင်းထပ်
 လောင်းဖြည့်စွက်ပေးရန်အစွမ်းကုန်ကြိုးစား ကြလော့။-

8 ဤအရည်အချင်းများသည်သင်တို့တွင်များ
 စွာရှိလျှင် ငါတို့အရှင်သခင်ယေရှုခရစ်ကို

သိက္ခာခြင်း၌သင်တို့ထိရောက်လျက်
 အကျိုးဖြစ်ထွန်းလိမ့်မည်။- 9 ဤအရည်အချင်းများနှင့်ကင်းသူသည်
 အမြင်တို၍မျက်စိကန်းသူဖြစ်၏။ သူသည်
 ယခင်ကမိမိ၏အပြစ်များမှပြေလွတ်ခွင့်
 ရရှိသည်ကိုမေ့လျော့လေပြီ။

10 သို့ဖြစ်၍ညီအစ်ကိုတို့၊ သင်တို့ကိုဘုရားသခင်
 ခေါ်ယူရွေးချယ်တော်မူခြင်းကိုတည်မြဲစေရန်
 ပို၍ပင်ကြိုးစားကြပါမူသင်တို့သည်အဘယ် အခါမျှ
 မိမိတို့၏ယုံကြည်ခြင်းကိုစွန့်လွှတ် ကြလိမ့်မည်မဟုတ်။-

11 ဤနည်းအားဖြင့်သင်တို့သည်ငါတို့ကိုအရှင်
 သခင်နှင့်ကယ်တင်ရှင်ဖြစ်တော်မူသော ယေရှု
 ခရစ်၏ထာဝရနိုင်ငံတော်သို့ဝင်နိုင်ရန် အခွင့်
 အရေးအပြည့်အဝကိုရရှိကြလိမ့်မည်။

12 ထို့ကြောင့်သင်တို့သည်ဤအကြောင်းအရာ
 များကိုသိရှိနားလည်လျက် မိမိတို့ခံယူရ
 ရှိထားသည့်သမ္မာတရားတော်တွင်အခြေခိုင်
 ၍နေပြီဖြစ်သော်လည်း ငါသည်သင်တို့အား
 ထိုအရာများအကြောင်းကိုအစဉ်သတိ ပေးလို၏။-

13 ငါအသက်ရှင်လျက်ရှိနေသမျှကာလပတ်လုံး
 ထိုအရာများအကြောင်းကိုသင်တို့အားသတိ
 ပေးနှိုးဆော်လျက်နေသင့်သည်ဟုလည်းယူဆ ၏။-

14 အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော်ငါသည်မကြာမီပင်
 ဤပျက်စီးတတ်သည့်ကိုယ်ခန္ဓာကိုစွန့်ပစ်ရလိမ့်

မည်ဖြစ်ကြောင်းသိသောကြောင့်ဖြစ်ပေသည်။
 ငါ တို့အရှင်သခင်ယေရှုခရစ်ကလည်းယင်းသို့
 ဖြစ်မည်ဟုငါ့အားအတိအလင်းမိန့်ကြား ထား၏။-
 15 သို့ဖြစ်၍ငါမရှိသည့်နောက်သင်တို့သည် ဤ
 အကြောင်းအရာများကိုအစဉ်မှတ်မိစေခြင်း ငှာ
 ငါသည်အစွမ်းကုန်ကြိုးစားအားထုတ်မည်။

ခရစ်တော်၏ဘုန်းအသရေတော်ကို
 ဖူးမြင်ရသူအသိသက်သေများ

16 ငါတို့အရှင်သခင်ယေရှုခရစ်တန်ခိုးတော်
 နှင့်ကြွလာတော်မူခြင်းအကြောင်းကိုသင်တို့
 အားဖော်ပြရာ၌ ငါတို့သည်ပရိယာ ယ်နှင့်
 တီထွင်သောဒဏ် ဘုရီပုံပြင်များကိုပြောကြား
 နေခြင်းမဟုတ်။ ငါတို့ကားမိမိတို့ကိုယ်တိုင်
 ကိုယ်တော်၏ဘုန်းအာနုဘော်တော်ကိုဖူးမြင်

ရကြသူများဖြစ်ပေသည်။- 17 အကြီးမြတ်ဆုံးသောဘုန်းအသရေရောင်ခြည်
 တော်ရှင်က`ဤသူကားငါနှစ်သက်မြတ်နိုး
 သောငါ၏ချစ်သားဖြစ်၏' ဟူသောအသံ
 တော်မိန့်တော်မူသောအချိန်၌ ခမည်းတော်
 ဘုရားသခင်ထံတော်မှကိုယ်တော်သည်ဂုဏ်
 အသရေတော်နှင့်ဘုန်းအသရေတော်ကို ခံယူတော်မူ၏။-

☆ 18 ထိုစဉ်အခါကငါတို့ကိုယ်တိုင်ပင်လျှင်
 ကိုယ်တော်နှင့်အတူ သန့်ရှင်းမြင့်မြတ်သော

☆ 1:17 မ၊ ၁၇:၁-၅။ မာ၊ ၉:၂-၇။ လု၊ ၉:၂၈-၃၅။

တောင်တော်ပေါ်တွင်ရှိ၍မိုးကောင်းကင်မှ ထွက်ပေါ်လာသောအသံတော်ကိုကြားရ ပေသည်။

19 သို့ဖြစ်၍ငါတို့သည်ပရောဖက်များကြေညာသည့်ဗျာဒိတ်တော်ကိုပို၍စိတ်ချယုံကြည် ကြ၏။ ထိုဗျာဒိတ်တော်ကိုဂရုပြုလော့။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော်ယင်းသည်အရုဏ်ကျင်းလျက် နေအလင်းပေါ်၍ သင်တို့စိတ်နှလုံးထဲတွင် အရုဏ်ကြယ်ပေါ်ထွက်ချိန်မတိုင်မီအမှောင်ထဲတွင်ထွန်းလင်းလျက်နေသည့်မီးခွက်နှင့်တူ၏။-

20 သို့ရာတွင်အဘယ်သူမျှမိမိအလိုအလျောက်ပရောဖက်တို့ဟောချက်အနက်အဋ္ဌ ဌိ ပု ပါ ယ်ကို ပြန်ဆို၍မရနိုင်ကြောင်းသင်တို့အထူးမှတ် ယူကြလော့။-

21 အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော်မည်သည့်ပရောဖက်ဟောပြောချက်မျှ မိမိ၏အလိုဆန္ဒအရပေါ်ပေါက်လာခြင်းမဟုတ်။ သန်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်နှိုးဆော်ခြင်းကိုခံရသောသူတို့သည် ဘုရားသခင်၏ထံတော်မှလာသောဗျာဒိတ်တော်ကို ဟောပြောခြင်းဖြစ်သည်။

2

မိစ္ဆာဆရာများ

1 ဣသရေလလူမျိုးတွင်မိစ္ဆာပရောဖက်များ ပေါ်ပေါက်ခဲ့သည်နည်းတူ သင်တို့တွင်လည်း

မိစ္ဆာဆရာများပေါ်ပေါက်လာကြလိမ့်မည်။ သူ
 တို့သည်အကျိုးယုတ်စေသောမှားယွင်းသည့်
 အယူဝါဒများကိုသင်တို့ထံသို့ယူဆောင်
 လာပြီးလျှင် မိမိတို့အားရွေးနှုတ်ကယ်တင်
 တော်မူသောအရှင်ကိုပင်လျှင်ပစ်ပယ်ကြ လိမ့်မည်။
 ဤနည်းအားဖြင့်သူတို့သည်မိမိ တို့အပေါ်တွင်
 ပျက်စီးခြင်းဘေးလျင်မြန် စွာရောက်စေကြလိမ့်မည်။-
 2 ဤသို့ဖြစ်လင့်ကစားလူအများပင်ထိုသူ
 တို့၏ညစ်ည မ်းသောလမ်းစဉ်ကိုလိုက်ကြလိမ့်
 မည်။ သူတို့၏အပြုအမူကြောင့်အခြားလူ
 တို့သည်သမ္မာတရားလမ်းစဉ်ကိုရှုတ်ချပြော
 ဆိုကြလိမ့်မည်။- 3 ဤမိစ္ဆာဆရာတို့သည်လောဘကူးလျက်
 မဟုတ်မမှန်လုပ်ကြံပြောဆိုကာအမြတ်
 ထုတ်ကြလိမ့်မည်။ ရှေးကာလကပင်လျှင်သူတို့
 အားတရားစီရင်မည့်အရှင်သည်အသင့်ရှိနေ
 တော်မူလေပြီ။ သူတို့အားသုတ်သင်ဖျက်ဆီး
 တော်မူမည့်အရှင်သည်အိပ်ပျော်လျက်နေ တော်မမူ။

4 ဘုရားသခင်သည်အပြစ်ကူးသူကောင်းကင်
 တမန်များကိုချမ်းသာပေးတော်မမူဘဲ မှောင်
 မိုက်သောငရဲထဲသို့ချထားတော်မူ၏။ ထို
 နေရာတွင်သူတို့ကိုသံကြိုးများဖြင့်ချည် နှောင်ကာ
 တရားစီရင်တော်မူရာနေ့ကို စောင့်မျှော်စေတော်မူ၏။-

5 ကိုယ်တော်သည်ရှေးခေတ်ကမ္ဘာသူကမ္ဘာသား

တို့ကိုလည်းချမ်းသာပေးတော်မူခဲ့ပေ။
 ထိုစဉ်အခါကကိုယ်တော်သည်ဘုရားမဲ့နေ
 သူတို့၏ကမ္ဘာမြေကြီးကိုရေလွှမ်းမိုးစေတော်
 မူ၏။ ဖြောင့်မတ်ခြင်းတရားကိုဟောပြောသူ
 နောကိုမူကားအခြားသူခုနစ်ယောက်နှင့်
 အတူကယ်တင်တော်မူ၏။-☆ 6 ဘုရားသခင်သည်သောဒုံနှင့်ဂေါမောရမြို့
 တို့ကိုမီးလောင်ကျွမ်းစေသောအားဖြင့်အပြစ်
 ဒဏ်စီရင်တော်မူ၏။ ဤနည်းအားဖြင့်ကိုယ်တော်
 သည်နောင်အခါတွင် ဆိုးသွမ်းယုတ်မာသူတို့
 မည်ကဲ့သို့အပြစ်ဒဏ်ခံရမည်ကိုနမူနာ
 အဖြစ်ပြတော်မူ၏။-☆ 7 သို့ရာတွင်ဆိုးယုတ်သူတို့၏မသမာသော
 အကျင့်အကြံများကြောင့်အလွန်စိတ်ပျက်
 လျက်နေသူ သူတော်ကောင်းလောတကိုမူ
 ကားကိုယ်တော်သည်မီးဘေးမှကယ်ဆယ် တော်မူ၏။-
 ☆ 8 ထိုသူတော်ကောင်းသည်ဆိုးယုတ်သူတို့နှင့်
 အတူနေထိုင်ကာ နေ့စဉ်နှင့်အမျှသူတို့ပြု
 ကျင့်သည့်ဆိုးညစ်မှုများကိုတွေ့မြင်ကြား
 သိသဖြင့် လွန်စွာစိတ်ဒုက္ခရောက်ခဲ့ရပေသည်။-
 9-10 သို့ဖြစ်၍ဘုရားကြည်ညိုသူတို့အားမိမိ
 တို့ခံရသောစုံစမ်းနှောင့်ယှက်ခြင်းများမှ
 ကယ်တင်တော်မူရန်လည်းကောင်း၊ သူယုတ်မာ
 များအထူးသဖြင့်မိမိတို့၏ကိလေသာ

☆ 2:5 ကာ ၆:၁-၇:၂၄။ ☆ 2:6 ကာ ၁၉:၂၄။ ☆ 2:7 ကာ ၁၉:၁-၆။

စိတ်ဆွဲဆောင်ရာသို့လိုက်၍ ဘုရားသခင်
 အာဏာတော်ကိုမထိမဲ့မြင်ပြုသူများ
 အားတရားစီရင်တော်မူရာနေ့တိုင်အောင်
 ပြစ်ဒဏ်ပေးထားရန်လည်းကောင်းထာဝရ
 ဘုရားပြုတော်မူတတ်၏။

ထိုမိစ္ဆာဆရာတို့သည်အတင့်ရဲ၍မာန
 ထောင်လွှားလျက် တန်ခိုးကြီးသောကောင်း
 ကင်သားတို့အားမရိုသေဘဲစော်ကား ပြောဆိုကြ၏။-

11 ဤမိစ္ဆာဆရာတို့ထက်များစွာတန်ခိုးစွမ်း
 ရည်ကြီးသောကောင်းကင်တမန်များပင်
 လျှင် သူတို့အားထာဝရဘုရား၏ရှေ့
 တော်မှောက်တွင်စော်ကားပြောဆိုခြင်းကို မပြုကြ။-

12 သို့ရာတွင်ထိုသူတို့သည်ထောင်ဖမ်း၍သတ်
 ဖြတ်ပစ်ရန်အတွက် ပေါက်ဖွားလာကြသည့်
 အသိဉာဏ်ကင်းမဲ့သောသားရဲတိရ စု ဆာ
 န် များနှင့်တူကြသည်။ သူတို့သည်မိမိတို့

မသိနားမလည်သည့်အရာဟူသမျှကို
 ကဲ့ရဲ့ပြောဆိုတတ်ကြ၏။ အသိဉာဏ်ကင်း

မဲ့သည့်သားရဲတိရ စု ဆာ န်များနည်းတူ
 ပျက်စီးရကြလိမ့်မည်။- 13 သူတို့သည်သူတစ်ပါးတို့အားထိခိုက်နာ
 ကျင်စေသကဲ့သို့မိမိတို့လည်းထိခိုက်

နာကျင်ရကြလိမ့်မည်။ သူတို့သည်နေခင်း
 ကြောင်တောင်သေသောက်ကြူး၍ပျော်ပါး

ကြ၏။ သူတို့သည်သင်တို့နှင့်အတူစားပွဲ
 တွင်ထိုင်၍စားသောက်လျက် သင်တို့၏ဂုဏ်
 သိက္ခာကိုညစ်စွန်းစေကြ၏။ သူတို့သည်
 လှည့်စားမှုကိုနှစ်သက်ကြ၏။- 14 သူတို့၏မျက်စိသည်အကျင့်ပျက်သည်
 အမျိုးသမီးများကိုသာကြည့်လျက်အပြစ်
 ကူး၍အားမရနိုင်ကြ။ သူတို့သည်ယုံ
 ကြည်ခြင်းမရင့်ကျက်သူတို့ကိုထောင်
 ချောက်ထဲသို့ကျစေကြ၏။ လောဘလွန်
 ကူးမှုတွင်ကျင်လည်ကြ၏။ သူတို့သည်
 ဘုရားသခင်၏ကျိန်စာသင့်သူများ ဖြစ်ကြ၏။-
 15 သူတို့သည်လမ်းဖြောင့်မှသွေဖီကာမှောက်
 မှားလမ်းလွဲကြလေပြီ။ ဗောဓော်၏သား၊
 ဗာလမ်၏လမ်းစဉ်ကိုလိုက်ကြပြီ။ ဗာလမ်
 ကားအပြစ်ပြုခြင်းဖြင့်ရရှိမည့်အခကို
 တပ်မက်သည်ဖြစ်၍၊-☆ 16 မိမိ၏အပြစ်ဒုစရိုက်အတွက်ဆုံးမခြင်းကို
 ခံရသူတည်း။ မြည်းကလူဘာသာစကား
 ကိုပြော၍ထိုပရောဖက်၏မိုက်မဲမှုကို
 ဟန့်တားလိုက်လေသည်။
 17 ထိုသူတို့သည်ရေခန်းခြောက်သွားသည့်စမ်း
 ချောင်းများကဲ့သို့လည်းကောင်း၊ လေမုန်တိုင်း
 တွင်လွင့်ပါသွားသည့်မိုးတိမ်ကဲ့သို့လည်း
 ကောင်းဖြစ်ကြ၏။ ဘုရားသခင်သည်သူတို့

☆ 2:15 တော၊ ၂၂:၄-၃၅။

အတွက်အလွန်အလွန်မှောင်မိုက်သောနေ
ရာကိုသီးသန့်၍ထားတော်မူ၏။- 18 သူတို့သည်မှားယွင်းလမ်းလွဲသောလူ
အထဲမှလွတ်မြောက်ခါစဖြစ်သောသူတို့

အား ကြွားဝါသောအချည်းနှီးစကားများ
ကိုသုံးကာ ကာမဂုဏ်လိုက်စားမှုဖြင့်သွေး
ဆောင်လမ်းလွဲစေကြ၏။- 19 သူတို့သည်ထိုသူတို့အားလွတ်လပ်မှုကို
ကတိပေးခဲ့သော်လည်း မိမိတို့ကိုယ်တိုင်

ပင်လျှင်ပျက်စီးစေမည့်အကျင့်များ၏
ကျွန်ဖြစ်နေကြ၏။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော်
လူသည် မိမိအားစိုးမိုးသည့်အရာဟူ
သမျှ၏ကျွန်ဖြစ်သောကြောင့်တည်း။-

20 အကယ်၍လူတို့သည်ငါတို့အရှင်သခင်
နှင့်ကယ်တင်ရှင်ဖြစ်တော်မူသောယေရှုခရစ်
ကိုသိကျွမ်းရခြင်းအားဖြင့် လောကီညစ်ည
မ်း မှုများမှလွတ်မြောက်ကြပြီးနောက်တစ်ဖန်
ပြန်၍ ထိုညစ်ည ခ်မှုများ၏ကျွန်ဖြစ်ပါမူ
ထိုသူတို့၏နောက်ဆုံးအခြေအနေသည်
လက်ဦးအခြေအနေထက်ဆိုးရွားလေ တော့သည်။-

21 ဖြောင့်မတ်ခြင်းလမ်းစဉ်ကိုသိရှိလာပြီး
နောက် မိမိတို့ခံယူရရှိထားသည့်သန့်ရှင်း
မြင့်မြတ်သောအမိန့်ပညတ်ကိုစွန့်လွှတ်
လိုက်ကြသည်ထက် ထိုတရားလမ်းကို
မသိဘဲနေခြင်းကသူတို့အတွက်ပို၍ ကောင်း၏။-

22 “ခွေးသည်မိမိအန်ဖတ်ကိုပြန်၍စားတတ်၏။
 ဟူသောဆိုရိုးစကားသည်လည်းကောင်း၊ “ဝက်
 ကိုရေချိုးပေးပါမူသူသည်ရွှံ့နွံတွင်ပြန်၍
 လူးတတ်၏။” ဟူသောဆိုရိုးစကားသည်လည်း
 ကောင်းထိုသူတို့အတွက်မှန်လျက်နေတော့၏။✠

3

သခင်ဘုရားကြွလာတော်မူမည့်ကတိတော်

1-2 ငါ၏ချစ်ဆွေတို့၊ ဤစာသည်သင်တို့ထံသို့
 ဒုတိယအကြိမ်ငါရေးလိုက်သောစာဖြစ်၏။
 ငါသည်ဤစာနှစ်စောင်လုံး၌မြင့်မြတ်
 သန်ရှင်းသူပရောဖက်များ အခါတစ်ပါးက
 ဟောကြားခဲ့သည့်စကားများကိုလည်းကောင်း၊
 သင်တို့၏တမန်တော်များမှတစ်ဆင့်ပေးအပ်
 ခဲ့သည့်ကယ်တင်ရှင်သခင်ဘုရား၏ပညတ်
 တော်ကိုလည်းကောင်း သင်တို့ကြည်လင်သော
 ဉာဏ်ဖြင့်နားလည်စေရန်ယင်းတို့ကိုပြန်
 လည်သတိရစေ၏။- 3 အဆုံးစွန်သောကာလ၌မိမိတို့၏ကိလေ
 သာစိတ်အလိုသို့လိုက်၍ အသက်ရှင်သောသူ
 များပေါ်ပေါက်လိမ့်မည်ဖြစ်ကြောင်းသင်တို့
 ဦးစွာနားလည်ရကြမည်။ ထိုသူတို့သည်
 သင်တို့အားပြက်ရယ်ပြုလျက်၊-✠ 4 သခင်ဘုရားသည်မိမိတစ်ဖန်ကြွလာ
 တော်မူမည်ဟုကတိထားတော်မူခဲ့သည်

✠ 2:22 သု၊ ၂၆:၁၁။ ✠ 3:3 ယုဒ၊ ၁၈။

မဟုတ်ပါလော။ ထိုကတိတော်သည်အဘယ်
သို့ဖြစ်လေပြီနည်း။ ငါတို့မိဘများကား
သေလွန်ကြလေပြီ။ သို့ရာတွင်ခပ်သိမ်း
သောအမှုအရာတို့သည်ကမ္ဘာလောကကို
ဘုရားသခင်ဖန်ဆင်းတော်မူချိန်ကရှိ
ခဲ့သည့်အတိုင်းပင်ရှိနေသေးပါသည် တကား၊
ဟုဆိုကြလိမ့်မည်။- 5 ဘုရားသခင်သည်ရှေးကာလ၌မိုးကောင်း
ကင်နှင့်ကမ္ဘာမြေကြီးကိုအမိန့်တော်ဖြင့်
ဖန်ဆင်းတော်မူကြောင်းကိုလည်းကောင်း၊
ကိုယ် တော်သည်ကမ္ဘာမြေကြီးကိုရေထဲမှရေ
အားဖြင့်ပေါ်ပေါက်စေတော်မူကြောင်းကို လည်းကောင်း၊-
* 6 ရှေးကမ္ဘာမြေကြီးကိုရေဖြင့်ပင်လျှင်လွှမ်း
မိုးဖျက်ဆီးတော်မူခဲ့ကြောင်းကိုလည်း
ကောင်းသူတို့သည်တမင်သက်သက်မေ့ လျော့ကြ၏။-
* 7 သို့ရာတွင်ဘုရားသခင်သည်ယခုလက်ရှိ
မိုးကောင်းကင်နှင့်ကမ္ဘာမြေကြီးကိုမီးဖြင့်
ဖျက်ဆီးရာနေ့တိုင်အောင် ထိုအမိန့်တော်
အားဖြင့်ပင်လျှင်ဆက်လက်တည်ရှိစေ
တော်မူပေသည်။ ထိုနေ့၌ဘုရားတရား
မဲ့သောသူတို့သည်တရားစီရင်ဖျက်ဆီး
ခြင်းကိုခံရကြလိမ့်မည်။
8 သို့ရာတွင်ငါ၏ချစ်ဆွေတို့၊ ထာဝရဘုရား

☆ 3:5 ကာ ၁:၆-၉။ ☆ 3:6 ကာ ၇:၁၁။

၏အဖို့တစ်ရက်သည်နှစ်တစ်ထောင်ကဲ့သို့လည်း
ကောင်း၊ နှစ်တစ်ထောင်သည်တစ်ရက်ကဲ့သို့လည်း
ကောင်းဖြစ်သည်ကိုမမေ့လျော့ကြနှင့်။-

☆ 9 လူအချို့တို့ထင်မှတ်သကဲ့သို့ထာဝရ
ဘုရားသည် မိမိ၏ကတိတော်ကိုအကောင်
အထည်ဖော်ရန်နှောင့်နှေးလျက်နေတော်မူ
သည်မဟုတ်။ မည်သူမျှမ ပျက်စီးဘဲလူတိုင်း
နှောင်တရစေရန်အလိုတော်ရှိ၍သင်တို့
ကိုသည်းခံတော်မူပေသည်။

10 သူ့ခိုးလာသကဲ့သို့ထာဝရဘုရား၏
နေ့ရက်သည်ကျရောက်လာလိမ့်မည်။ ယင်း
နေ့ရက်၌မိုးကောင်းကင်သည်အသံမြည်
ဟီးလျက်ကွယ်ပျောက်သွားလိမ့်မည်။ ကြယ်
တာရာများသည်လည်းကျွမ်းလောင်ကြ
လိမ့်မည်။ ထိုအခါကမ္ဘာမြေကြီးနှင့်တကွ
မြေပေါ်တွင်ရှိသမျှသောအရာတို့သည်
ပျောက်ကွယ်သွားလိမ့်မည်။-☆ 11-12 ဤအရာအားလုံးတို့သည်ဤသို့ပျက်
သွားရမည်ဆိုပါမူ သင်တို့သည်အဘယ်
သို့သောသူများဖြစ်သင့်ကြသနည်း။ သင်
တို့သည်ဘုရားသခင်၏နေ့ရက်ကိုစောင့်
မျှော်၍ ထိုနေ့ရက်အမြန်ကျရောက်လာ
စေရန်ကြိုးစားအားထုတ်လျက်နေကြစဉ်

☆ 3:8 ဆာ၊ ၉၀:၄။ ☆ 3:10 မ၊ ၂၄:၄၃။ လု၊ ၁၂:၃၉။ ၁သက်၊ ၅:၂။ ဗျ၊ ၁၆:၁၅။

မိမိတို့ကိုယ်ကိုဖြူစင်သန်ရှင်းစေပြီး လျှင်ဘုရားသခင်အားဆက်ကပ်သင့်
၏။ ထိုနေ့ရက်၌မိုးကောင်းကင်သည်မီးသင့်
လောင်ကျွမ်း၍ပျက်စီးလိမ့်မည်။ ကြယ်တာ

ရာများသည်လည်းအပူကြောင့်အရည်
ပျော်ကြလိမ့်မည်။- 13 သို့ရာတွင်ငါတို့သည်ဘုရားသခင်ကတိ
ထားတော်မူသည့်ဖြောင့်မတ်ခြင်းတရား
တည်ရာမိုးကောင်းကင်သစ်နှင့်မြေကြီး
သစ်ကိုစောင့်မျှော်လျက်နေကြ၏။*

14 သို့ဖြစ်၍ချစ်ဆွေတို့၊ သင်တို့သည်ထိုနေ့ရက်
ကိုစောင့်မျှော်လျက်နေကြစဉ် ဘုရားသခင်
၏ရှေ့တော်၌စိတ်နှလုံးဖြူစင်သန်ရှင်း
အပြစ်ကင်းစေရန်လည်းကောင်း၊ ကိုယ်တော်
နှင့်ငြိမ်းချမ်းမှုရရှိ၍နှစ်သက်လက်ခံဖွယ်
ဖြစ်စေရန်လည်းကောင်း အစွမ်းကုန်ကြိုးစား
အားထုတ်ကြလော့။- 15 ငါတို့ချစ်သောညီအစ်ကိုပေါလုသည်ဘုရား
သခင်ပေးသနားတော်မူသည့်ဉာဏ်ပညာဖြင့်
သင်တို့အားရေးသားဖော်ပြခဲ့သည့်အတိုင်း
ငါတို့ထာဝရဘုရားသည်စောင့်ဆိုင်းသည်းခံ
တော်မူသည်မှာ သင်တို့ကယ်တင်ခြင်းခံရရန်
အတွက်အခါအခွင့်ပေးခြင်းပင်ဖြစ်ကြောင်း
မှတ်ယူကြလော့။- 16 ပေါလုသည်ဤအကြောင်းအရာနှင့်ပတ်သက်
၍မိမိရေးသမျှသောစာတို့တွင်ဤအတိုင်း

* 3:13 ဟေရှာ၊ ၆၅:၁၇၊ ၆၆:၂၂။ ဗျာ၊ ၂:၁။

ပင်ဖော်ပြထား၏။ သူ၏စာများတွင်ပါရှိသည့် အကြောင်းအရာအချို့တို့မှာနားလည်ရန် ခက်သဖြင့် အသိပညာမဲ့၍စိတ်မတည် မငြိမ်သူတို့သည် အနက်အဋ္ဌ ဌိ ပု ပါ ယ်အလွဲလွဲ အမှားမှားကောက်ယူတတ်ကြ၏။ သူတို့သည် အခြားကျမ်းပုဒ်များ၏အနက်အဋ္ဌ ဌိ ပု ပါ ယ်ကို လည်းဤနည်းတူကောက်ယူသဖြင့်မိမိတို့ ကိုယ်တိုင်ပျက်စီးခြင်းငှာပြုကြ၏။

17 သို့ရာတွင်မိတ်ဆွေတို့၊ သင်တို့သည်ဤအကြောင်း အရာများကိုသိပြီးသည်ဖြစ်သည်။ ထို့ကြောင့် သင်တို့သည်တရားမဲ့သူတို့၏မှားယွင်းသော လမ်းသို့မလိုက်မပါမိကြစေရန်နှင့် မိမိ တို့ခိုင်ခံ့တည်ကြည်စွာရပ်တည်ရာမှမရွေ့ မလျော့ကြစေရန်သတိပြုကြလော့။-

18 သင်တို့သည်ငါတို့၏အရှင်သခင်နှင့်ကယ်တင် ရှင်ဖြစ်တော်မူသောယေရှုခရစ်၌လည်းကောင်း၊ ကိုယ်တော်၏ကျေးဇူးတော်ကိုသိကျွမ်းခြင်း ၌လည်းကောင်းကြီးပွားကြလော့။ ထိုအရှင် သည်ယခုမှစ၍ထာဝရကာလပတ်လုံး ဘုန်းအသရေထွန်းတောက်တော်မူပါစေ သတည်း။ အာမင်။ ရှင်ပေတရုဩဝါဒစာဒုတိယစောင်ပြီး၏။

Common Language Bible
Burmese: Common Language Bible Bible without
Deuterocanon

Public Domain

Language: Myanmar language (Burmese)

Translation by: Bible Society of Myanmar

Burmese Common Language Bible

This translation is published by the Bible Society of Myanmar.

If you are interested in obtaining a printed copy, please contact the Bible Society of Myanmar at <https://bsmyanmar.org/>.

© 2005 Bible Society of Myanmar

2014-03-30

PDF generated using Haiola and XeLaTeX on 11 Nov 2022 from source files dated 1 Jul 2021

de6d28cc-10f3-5485-8960-5628a6c52793